



|  |   |
|--|---|
| <p>The plaintiff's attorney shall file an entry of appearance with the magisterial district court pursuant to Pa.R.C.P.M.D.J. 207.1</p>  | <p>Pa.R.C.P.M.D.J.207.1</p>   |
| <p><b>If you intend to enter a defense to this complaint, you should notify this office immediately at the above telephone number. You must appear at the hearing and present your defense. Unless you do, judgment may be entered against you by default.</b></p>           | <p>如果您打算对此诉状进行辩护,您应立即通过上述电话号码通知本办公室。您必须出席听证会并为自己辩护。如果您不出席,则在您缺席的情况下,判决可能对您不利。</p>       |
| <p>If you have a claim against the plaintiff which is within the magisterial district judge jurisdiction and which you intend to assert at the hearing, you must file it on a complaint form at this office at least five days before the date set for the hearing.</p>      | <p>如果您对原告提出属于权威地方法官司法管辖权范围内的索赔,并且您打算在听证会上提出该项索赔,则您必须在听证会既定日期至少五天前以诉状的形式向本办公室提交此等索赔。</p> |
| <p><b>If you are disabled and require a reasonable accommodation to gain access to the Magisterial District Court and its services, please contact the Magisterial District Court at the above address or telephone number. We are unable to provide transportation.</b></p> | <p>如果您为残障人士且需要合理的方便措施以往返于权威地方法院并接受权威地方法院的服务,请按上述地址或电话号码联系权威地方法院。我们无法为您提供交通服务。</p>       |

